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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Szanowny Panie Premierze!
Jak wynika z docieraj¹cych do nas informacji, organizacja lotu specjalnego samolotu do Smoleñska

w dniu 10 kwietnia bie¿¹cego roku opiera³a siê na daleko posuniêtym zaufaniu do s³u¿b rosyjskich.
Strona polska nie domaga³a siê obecnoœci naszych funkcjonariuszy BOR w wie¿y kontroli lotów w trak-
cie l¹dowania samolotu. A zabezpieczenia operacji na ziemi dokonywa³a stosunkowo nieliczna grupa
polskich oficerów. Na skutek tego niemo¿liwe miêdzy innymi by³o silniejsze zaanga¿owanie naszych
s³u¿b, jeœli chodzi o zabezpieczenie miejsca katastrofy. Zastrzegamy, ¿e odwo³ujemy siê do informacji
medialnych, poniewa¿, jak Pan Premier wie, ¿adne obiektywne, oficjalne informacje na temat przebiegu
wydarzeñ na smoleñskim lotnisku 10 kwietnia nie zosta³y dot¹d podane, poniewa¿ trwa dochodzenie.

Fakt kontynuowania prac nad ustaleniem prawdy nie zmienia jednak tego, ¿e z tragicznych wyda-
rzeñ smoleñskich nale¿y wyci¹gaæ wnioski. Wi¹¿e siê z tym nasze pytanie, kierowane do Pana Premiera
na zakoñczenie tego oœwiadczenia.

Prosimy o informacjê, czy Rada Ministrów lub podleg³e Panu s³u¿by sformu³owa³y ju¿ katalog mini-
malnych standardów, które powinny byæ spe³niane w odniesieniu do zabezpieczenia przez s³u¿by pañ-
stwa polskiego lotów z osobami zajmuj¹cymi wysokie stanowiska pañstwowe na pok³adzie.

Czy mamy gwarancjê, ¿e nie powtórzy siê sytuacja, w której zabraknie polskich funkcjonariuszy do
zabezpieczenia miejsca wypadku lub nadzoru nad bezpieczeñstwem, nad czynnoœciami technicznymi
s³u¿b ruchu lotniczego obcego pañstwa?

Zwracamy uwagê, ¿e gdyby polski funkcjonariusz by³ obecny w wie¿y kontroli ruchu lotniczego, to
nie poszukiwalibyœmy gor¹czkowo informacji o miejscu pobytu kontrolerów i treœci ich zeznañ.
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